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SINGAPURA: Anggota Parlimen Tanpa Kawasan Undi (NCMP) Parti Kemajuan Singapura 

(PSP) Leong Mun Wai berkata pada Khamis (6 Feb) bahawa beliau berharap para menteri 

tidak cepat melabel rakyat Singapura sebagai "bersifat perkauman" apabila mereka 

menjelaskan isu sosio-ekonomi "walaupun ia menyentuh kaum". 

Komen terbaharu Encik Leong dibuat sehari selepas Menteri Undang-undang dan Hal Ehwal 

Dalam Negeri K Shanmugam memanggilnya di parlimen, sambil berkata bahawa NCMP tidak 

meletakkan banyak nilai dalam pendekatan berbilang kaum Singapura dan mempunyai 

sejarah membuat komen berbaur perkauman. 

"Saya lebih kecewa kerana Menteri Shanmugam, yang telah menghabiskan masa enam 

tahun yang sama bersama saya di Raffles Institution, membuat dakwaan sedemikian 

terhadap saya," tulis Encik Leong di Facebook. 

"Walaupun kami tidak pernah berkawan rapat di sekolah, melalui ramai kawan biasa kami 

dalam kohort kami, dia sepatutnya lebih mengenali saya." 

Beliau menambah bahawa beliau akan sentiasa menyokong "kepelbagaian kaum dan 

kepelbagaian budaya serta demokrasi dan kedaulatan undang-undang". 

Perbincangan pada Rabu di parlimen berlaku selepas Encik Shanmugam menjawab soalan 

daripada Encik Leong tentang usaha kerajaan dalam mengkaji rangka kerja CMIO (Cina-

Melayu-India-Lain-lain) negara, alat pentadbiran untuk pemerintah mengurus dasar 

berkenaan kaum. 

Dalam catatan Facebooknya, Encik Leong berkata beliau telah menanyakan soalan itu 

memandangkan komen yang dibuat oleh Menteri Kebudayaan, Masyarakat dan Belia Edwin 

Tong pada persidangan Institut Kajian Dasar baru-baru ini. 

Encik Tong telah berkata bahawa model CMIO harus sentiasa dikaji untuk mencerminkan 

landskap kepelbagaian budaya Singapura yang semakin kompleks. 

Encik Leong berkata bahawa dia berpendapat soalannya itu munasabah. 

“Tetapi saya tidak menyangka Menteri Shanmugam tiba-tiba mengorek dua isu lama dan 

menggunakannya untuk menuduh saya melakukan diskriminasi kaum.” 

Beliau mengakui bahawa apabila beliau membangkitkan Perjanjian Kerjasama Ekonomi 

Komprehensif Singapura-India (CECA) di parlimen pada 2021, terdapat segelintir orang yang 

berpendapat mungkin ada "nada perkauman terhadapnya". 

"Ini adalah malang, tetapi saya telah menjelaskan berkali-kali bahawa CECA hanya 

dibangkitkan sebagai isu ekonomi yang berpotensi," kata Encik Leong. 

javascript:void(0)


Beliau menambah bahawa beliau "membangkitkan banyak isu sensitif seperti itu" di parlimen, 

termasuk hukuman yang diberikan kepada pesalah - yang kesemuanya berasal dari China - 

dalam kes pengubahan wang haram berprofil tinggi baru-baru ini. 

Encik Leong mengulangi bahawa sejak beliau lulus dari Raffles Institution, beliau telah "tinggal 

hampir selama dua dekad di luar negara dan telah memupuk persahabatan dengan ramai 

rakan sekolah, rakan sekerja serta pelanggan". 

Beliau berkata: "Persahabatan ini telah membantu saya mengembangkan penghayatan 

mendalam terhadap kepelbagaian kaum dan kepelbagaian budaya dan secara 

keseluruhannya demokrasi dan kedaulatan undang-undang. Saya akan sentiasa 

mempertahankan nilai-nilai ini dan tidak sesekalipun menentangnya." 

 


